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 לישיבת ועדת איכות הסביבה  סיכום

 אביבה, מאיר, איציק, מוטי, קרן  -ים פמשתת

 , דקלה גרציאני עדנה ציפור, אמנון ברק  - אורחים

 

 נושאים

תושבים מרחוב שניר מבקשים לדבר על בעיית מתקני המחזור כחלק  –עדנה ציפור ואמנון ברק  .1

 . מחזות היישוב

 של עדנה.  ה מול ביתההוצבמציגים כל אחד בתורו את נושא עמדת המחזור אשר  מנוןעדנה וא

ולאחרונה בעליו החל בבניה. מגרש ריק ברה שנים באזור פרטי ברחוב שניר בעמדה ההעמדה 

 על המועצה היה לבחור מקום חדש לעמדת המחזור.

 לדברי עדנה המיקום פוגע באיכות חייה, ומסתיר את הנוף.

 אמנון הציג את נושא החומרים שנמצאים בתוך הבקבוקים ומהווים גורם מזיק.

 

הסביר כי הוא נפגש בשטח יחד עם ראש המועצה, העמדה  -מוטי מנהל מחלקת איכות הסביבה

נמצאת בסמוך לתחנת אוטובוס. רחוב שניר הינו אחד הרחובות הגדולים והעמוסים בתושבים, 

 ים שיכולים לצאת ברגל ומחזר. דלהעמדה צריכה להיות נגישה גם לי

צית ואף זוכה ברמה האר מוביליהרשות יל את % המחזור, לא בכדי הומגדמספר העמדות מעודד 

 בפרסים.

 

ברחוב שניר כאופציה  40-60הציעו לתושבים למצוא מקום בין מספר בתים  -חברי הועדה

 חלופית אשר תבחן ע"י מוטי וראש המועצה. 

 

 . הצעה לפרויקט קהילתי לכיסוי עמדות מחזור –גרציאני דקלה  .2

עמדות המחזור כדי שהלכלוך והמראה של בקבוקים וקופסאות  כיסוי -דקלה מציגה את ההצעה

 באופן אסטטי יותר. גדר''יהיה מאחורי 

 קציב בנושא, אין ודאות על קבלת התקציב.מכין עכשיו לקבלת תמוטי מעדכן על קול קורא ש

הועדה מבקרת שבהנחה שהתקציב יתקבל הוא ישתף את חברי הועדה בראשם אביבה אשר 

  וכן את דקלה יוזמת ההצעה.  מעניינותהעלתה מספר הצעות 

 נחכה ונראה מה ואם יתקבל תקציב.  -מוטי
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 יו"ר ועדת איכות הסביבה 
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